
Retsudvalget

Dato: 27. november 2014

Udvalget udbeder sig besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 209
Vil ministeren redegøre for, i hvor mange tilfælde der har været disciplinære
sager vedrørende videregivelse af oplysninger fra det såkaldte banderegister
til andre myndigheder eller privatpersoner eller ledelsen i øvrigt har været op-
mærksomme på, at oplysningerne ikke har været anvendt efter reglerne, her-
under eventuelle klager fra borgere i denne henseende?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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